
Bebru pagasta Iedzīvotāju padomes protokols Nr. 2 

 

2025. gada 20. martā Bebru pagasta pārvaldes telpās. 

Piedalās: Justīne Bite, Ilmārs Klaužs, Sarmīte Plūme, Sarmīte Rode, Zita Šteinberga, Maija 
Zeilāne, Artis Zvejnieks ( attālināti). Atvainojas par neierašanos: Jolanta Arāja, Māris Riekstiņš. 

Piedalās septiņi Bebru pagasta iedzīvotāji un Bebru pagasta pakalpojumu centra vadītāja Jolanta 
Mašinska. 

Sapulci vada Bebru pagasta Iedzīvotāju padomes priekšsēdētājs Ilmārs Klaužs. 

Darba kārtībā: 

1. Ko atspoguļo Bebru pagasta iedzīvotāju aptauja?  
Sabiedrības integrācijas fonda projekta ietvaros veiktās aptaujas  par Bebru pagasta 
iedzīvotāju pilsonisko līdzdalību un kopienas attīstību datus analizē un komentē Ieva 
Ūtēna ( biedrības “Vai vari?” pārstāve). Aptaujā ir piedalījušies 120 Bebru pagasta 
iedzīvotāji. 

2. Citi  jautājumi par Bebru pagasta iedzīvotāju labklājību un drošību. 
 
 

1. Par Bebru pagasta iedzīvotāju aptauju 

SIF projekta “Varis var un Varis dar!” ietvaros Bebru pagastā notika aptauja (no 27. februāra 
līdz 7.martam). Tajā piedalījās  120 iedzīvotāji: 83 anketu aizpildīja elektroniski, 37 – drukātā 
veidā. Projekta vadītāja Ieva Ūtēna plašā izklāstā iepazīstina ar aptaujas rezultātiem. Īss 
kopsavilkums: 

1) Iedzīvotāju interešu pārstāvniecība: 36,7% jaunieši vecumā no 13 – 25 g.; 36,7%  
darbspējīgā vecumā; 31,7% ģimene ar bērniem skolas vecumā; 16,7% seniori. 

2) 69% novērtē pagasta iedzīvotāju aktivitāti kopienas dzīvē kā ļoti aktīvu un drīzāk 
aktīvu. Neviens no jauniešiem neuzskata, ka kopiena ir neaktīva. 

3) Uz jautājumu “Vai jūs vēlētos aktīvāk iesaistīties pagasta attīstībā un pasākumos?” 
73,3% atbild: “Jā”. 

4) 61% respondentu ir apmierināts vai ļoti apmierināts ar dzīvi Bebru pagastā. 
5) Lielākās Bebru pagasta vērtības un stiprās puses: sporta iespējas (66,7%), pagasta 

vēsture (57,5%), dabas tuvums (53,3%), aktīva un draudzīga kopiena (34,2%). 
6) Jomas, kurās nepieciešami lielākie uzlabojumi: sporta iespējas (31,1%), jāatjauno 

Vecbebru muiža (15,1%), jāpopularizē pagasta vēsture ( 12,6%). 
7) 66% respondentu jūtas piederīgi pagasta kopienai. 
8) Vārdi, kas raksturo Bebru pagastu: sports, sakopts, aktīvs, drifts, vēsture, bites u.c. 

 



Aptaujas dalībnieki varēja izteikt priekšlikumus, ko vēlētos paveikt pagastā, ja būtu piešķirti 
EUR 600 ( tieši šāda summa būs pieejama SIF projekta ietvarosvi konkrētiem darbiem). Dažas 
idejas:  

• iztīrīt un sakopt dīķus pagasta centrā; 
• uzlabot pastaigu un skriešanas takas Mežaparkā; izveidot dabas takas ar vēsturisko 

izziņu; 
• ierīkot tirgus nojumes līdzās “Viršu” degvielas stacijai; 
• uzstādīt norādes uz pansionātu u.c.; 
• izgaismot parka daļu aiz Vecbebru muižas; ieguldīt vairāk līdzekļu muižas parkā; 
• uzaicināt vēsturnieku, kas zina pastāstīt par pagasta vēsturi, apvienojot to ar 

pārgājienu; 
• kopīgiem spēkiem atjaunot muižu, kas kalpotu par visa pagasta satikšanās un brīvā 

laika pavadīšanas vietu ( ar mazu kafejnīcu, pasākumiem, atpūtas stūrīšiem, kur 
aizbēgt no ikdienas rutīnas).  

Iedzīvotāju padome izsaka pateicību Ievai Ūtēnai par paveikto darbu, īpaši – datu analīzi. 

 

2. Citi jautājumi. 
 

1) I.Klaužs informē par gatavību pirmajam Aizkraukles novada līdzdalības budžeta 
projektu konkursam, ko pašvaldība plāno izsludināt aprīļa beigās. Ir precizēta 
videonovērošanas kameru uzstādīšanas tāme (EUR 4538). 

Iedzīvotāju padome nolemj: sagatavot un iesniegt Aizkraukles novada līdzdalības budžeta  
projektu konkursā videonovērošanas kameru projektu Vecbebru centram (ar precizētu tāmi) un 
regulējamu basketbola grozu stadionā. Lēmums pieņemts vienbalsīgi, septiņiem Iedzīvotāju 
padomes locekļiem balsojot “par”.   

2) Padomes locekļi un klātesošie iedzīvotāji debatē par iespēju ieguldīt EUR 600 konkrētā 
darbā, ko piedāvās SIF projekta ietvaros. Priekšlikumi pamatā skar ārtelpas 
labiekārtošanu. 

Iedzīvotāju padome nolemj: SIF projektā, ko vada I.Ūtēna, piedalīties ar diviem pludmales 
labiekārtošanas projektiem pie Ornicānu dīķa: pārģērbšanās kabīne, pontonu laipa 
(finansējums vienam projektam līdz EUR 600). Lēmums pieņemts vienbalsīgi, septiņiem 
Iedzīvotāju padomes locekļiem balsojot “par”.   

 

 

Padomes sēdes vadītājs                                                          Ilmārs Klaužs 

Padomes sēdes sekretāre                                                       Sarmīte Plūme 

 



 


